
Ekstraordinært bestyrelsesmøde – 11/10 2023 

Om klubbens it-systemer 

Tilstede: Eva, Arne, Søren, Anders, Stellan, Ulrik, Per, Jeanne, Daniel 

Baggrund for mødet: 

Der er tvivl om hvorvidt klubbens it-systemer lever op Cl forventninger og krav i forhold Cl sikkerhed og 

ydelse. Er it-systemerne gavnlige for medlemmerne? 

Klubbens it-systemer: 

Hjemmesiden 

Vi får Clbud på at få opdateret hjemmesidesystemet. Hjemmeside og domæner forbliver uændret, men 

systemet bagved opdateres. VigCgt at vi får pris, Ændringer, funkConalitet og info om mailsystem 

Facebook 

Facebook er et åbent forum for medlemmer og interesserede i klubben. Administratorer smider 

spamprofiller og andet rakkerpak ud af gruppen når det viser sig. 

Rokort 

Hvem skal have adgang Cl at opreQe både m.m. på rokort? Vi inddrager bådhusansvarlige i at sørge for at 

rokort er opdateret i forhold Cl både. Vi arbejder videre med at finde 1-2 ekstra Cl det.  

Beslutning: Når man bruger en klubbåd er det et krav at man registrerer sin roning på rokort. DeQe skal 

gøre det leQere at få overblik over hvilke både der er mest brugte, som kan gøre det bedre at købe nye både 

Cl klubben. 

WebhosCng mail 

Vi har 20 mailadresser, vi bruger 12. Ikke behov for opgradering. 

Conventus 

Mange der har reZgheder som ikke skal have reZgheder. Lave en drejebog i forhold Cl hvem der skal have 

hvilke reZgheder. Der kan laves en fælles mappe med klubbens dri\sdokumenter som kan opbevares fysisk 

og på conventus. 

Medlemsmøde 

Dagsorden godkendt 

Renovering 

Der er søgt Clskud Cl renovering. Arbejdsgruppe i forhold Cl detaljer nedsæQes. 

Poloøkonomi 

Der er lavet en liste over akCve polomedlemmer, sendes Cl Arne som gennemgår med betalende 

medlemmer. 

Simon Bruhn har nu adgang Cl polokonC. 

Nye både 



Bådudvalget kommer med udkast Cl bådbudget for 2024 primo midt december. 
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